
Schriftelijke vragen art. 33

Toelichting:
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. 
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.  

Indieners: Thijs Luiken – Marian Bolster

Onderwerp: Vragen  betreffende plaatsen noodlokalen IKC Sterrenpalet.

Korte inleiding:

Het CDA heeft voor de zomer 2021 een gesprek gehad met wethouder A. Bosman betreffende de forse stijging 
leerlingenaantallen IKC Sterrenpalet en daaraan gerelateerd de huisvestingsproblematiek.

We hebben de wethouder uitvoerig gesproken over het knelpunt mbt de huisvesting. 3 groepen kinderen 
kunnen niet geplaatst worden in het IKC Sterrenpalet. Leerlingen zijn gehuisvest in ruimtes die anders gebruikt 
werden voor spelen en handenarbeid en er wordt gebruik gemaakt van de BSO vestiging nabij gelegen.

De groei neemt niet af integendeel zelfs. CDA vond en vind nog steeds dat alle kinderen met hun ouders onder 
een dak gehuisvest zouden moeten worden.

Wethouder kende de situatie en zei toe dat het IKC Sterrenpalet tijdelijk na de zomervakantie gebruik kan 
maken van het leegstaande schoolgebouw de Regenboog aan de Lariksweg. Voorstel van bestuur en directie en 
MR was om voor de komende jaren ( 10 jaar) een aantal noodlokalen te plaatsen. Van dit verzoek was de 
wethouder op de hoogte.  In ons gesprek gaf de wethouder aan zich hier hard voor te maken binnen het college 
en dat is haar gelukt. In de collegevergadering van 31-08-2021 is er een besluit genomen voor het plaatsen van 
3 noodlokalen , garderobe en toiletgroep. 
CDA was verheugd met dit voorstel.

In onze SV mbt IKC Simmelink dd 8-09-2021 hebben we dit weer aan de orde gesteld en in het antwoord bij F. 4 
wordt gezegd dat het aantal leerlingen bij IKC Sterrenpalet de afgelopen periode extreem gegroeid is en dat 
door deze toename geleid heeft tot een huisvestingsaanvraag aan IKC Sterrenpalet volgens de spoedprocedure 
van onze verordening voorziening huisvesting onderwijs 2019 zo spoedig mogelijk noodlokalen te plaatsen.

Echter het is nu januari 2022 en er staan nog steeds geen noodlokalen. Leerlingen van groep 7 8 zijn nog steeds 
gehuisvest in de voormalige Regenboog school en de toezegging naar bestuur en directie was dat er in de 
herfstvakantie ( oktober 2021) de noodlokalen geplaatst zouden kunnen worden.

Het tegendeel is echter aan de orde.

We hebben daarom een aantal vragen: 

1. Hoe komt het dat er nu nog geen noodlokalen geplaatst zijn?
We vragen om een heldere uiteenzetting van wat er is gedaan, waarom het niet gelukt is.
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2. Hoe is de communicatie verlopen naar bestuur en directie van de school? Op welke momenten is er 
gesproken over de vertraging ed…

3. Wat is nu het vervolgproces/procedure om wel te komen tot snelle realisering van de 3 noodlokalen , 
garderobe en toiletruimte? We vragen om een heldere uiteenzetting van het proces wat nu nog 
gelopen moeten worden.

4. Wat is nu de streefdatum mbt realisering van de noodlokalen en aanvullende ruimtes. Wat kunnen de 
ouders, leerlingen , directie, leerkrachten en bestuur hierin verwachten.


